
Besluitenlijst Presidium KORT 10 mei 2022 
Aanwezig namens raad: Quirine van Mourik, Wim van Ginkel, Frank de Wit (voorzitter), Wout 
van den Brink, Marcel Sturkenboom, Anna Christina Gräfin von der Schulenburg, Hilde van 
den Heuvel, Guus van Ginkel.
Griffier: Ina Schutte
Adviseurs: Gerolf Bouwmeester en Willemien de Graaf

1. Opening, mededelingen, vaststellen agenda
Frank de Wit is aangewezen als voorzitter. 
Marcel Sturkenboom brengt twee onderwerpen in: ict-ondersteuning en mogelijkheid tot 
vragen stellen over ingekomen stukken. Deze worden toegevoegd na punt 3. 

2. Vaststellen van de agenda’s
Bij agendapunt 4.  ingekomen stukken is de complexiteit van dit agendapunt besproken. 
Deels is een korte termijn oplossing gevonden voor vragen bij stukken die niet langer 
kunnen blijven liggen. Deels zal hier in het presidium op teruggekomen moeten worden, 
hoe dit proces beter hanteerbaar te maken. Dit kan bij de discussie over werkwijze raad.  
Bij agendapunt 5. Benoeming fractievertegenwoordigers is besproken de ondersteuning 
ict en andere zaken t.a.v. ruim 30 fractievertegenwoordigers. Dit wordt meegenomen bij 
het overleg tussen organisatie-griffie-raadsleden dat wordt belegd, zie verderop. 
Agendapunten 6 en 7 zijn hamerstukken. 
Bij agendapunt 9 actualiteiten: de geldende afspraak wordt herhaald, nl. vragen bij 
actualiteiten vooraf via de griffie indienen. 
Algemeen: gezien de beleidsarme agendapunten zal het niet waarschijnlijk zijn dat er 
Maidenspeeches worden gehouden. N.a.v. van deze opmerking is het verzoek 
neergelegd om vooraf aan te kondigen dat een raadslid een maidenspeech geeft, zodat 
voorzitter hier rekening mee kan houden. 

3. Rondgang benoemingen en voordrachten
De lijst wordt door de griffie als bijlage toegevoegd aan dit verslag. 
Dit is de weergave van de aanmeldingen die bekend zijn bij de griffie. Aanvullingen en 
mutaties zijn welkom. Dus lijkt het je wat, zet je naam erbij!
De griffie werkt de benoemingsvoorstellen uit conform opgave, voor de raad van 30 juni. 
Benoemingen vinden plaats per stembriefjes, omdat het stemming over personen betreft. 

4. Te agenderen onderwerpen aangedragen door
- Leusden Vooruit, Albert Kramer, 25-4-22: Memo Langesteeg/Tabaksteeg
Actie griffier: agenderen op agenda Uitwisseling op 2 juni. 

- GroenLinks-PvdA, Marcel Sturkenboom, op 10-5-22: ICT van de raad
Sturkenboom heeft in e-mail de diverse knelpunten op ICT belicht. Griffier heeft 
doorrekening van ict inzake faciliteiten iPAd, licenties. Op basis van deze 
uitgangspunten wordt een overleg belegd. 

Actie griffier: beleggen overleg tussen organisatie-griffie-raadsdelegatie bestaande 
uit Marcel Sturkenboom en wout van den Brink

- GroenLinks-PvdA, Marcel Sturkenboom, op 10-5-22: Mogelijkheid tot stellen van 
vragen bij ingekomen stukken. Probleem is ontstaan dat er inmiddels veel tijd 
overheen is gegaan tussen ontvangst door raadsleden van ingekomenstukken 
(memo’s, rib’s en andere) en mogelijkheid voor de raadsleden om hierover vragen te 
stellen. 
Griffier: reguliere avonden zijn vervallen en ingezet als inwerkavonden. Eerst 
volgende mogelijkheid voor stellen van vragen bij RIB, memo’s en andere stukken is 
tijdens de Uitwisseling op 2 juni. Er is inderdaad een stuwmeer ontstaan van 



ingekomen stukken waarover vragen gesteld kunnen worden. Presidiumleden stellen 
voor om raadsleden tegemoet te komen door raadsleden vragen te laten stellen bij 
ingekomen stukken tot nu toe, en deze vragen schriftelijk te laten afdoen. Het betreft 
vragen bij stukken stukken die niet kunnen blijven liggen tot de reguliere bespreking 
van de ingekomen stukken op 2 juni.  

Actie griffier: opstellen van overzicht ingekomen stukken waarover vragen kunnen 
worden gesteld (kortom periode maart-mei 2022). Raadsleden kunnen vervolgens 
vragen bij de stukken die niet kunnen blijven liggen, schriftelijk indienen via de 
griffie. College zal deze vragen schriftelijk afdoen. 
Actie: Griffie maakt dit overzicht donderdag 12 mei. 

5. Rondvraag
- Alle presidiumleden stemmen in met voorstel om de vergaderingen fysiek in Huis 

van Leusden te organiseren. Als een lid presidium alleen digitaal aanwezig kan 
zijn wordt hiervoor een hybride vergadering gestart in team. 

- Presidium zal zich in volgende vergadering buiten over het meest geschikte 
tijdstip en dag in de week. Meedenkvoorstellen kunnen via de griffie worden 
ingestuurd. Wout van den Brink heeft zich aangemeld om uit te werken welke 
vergaderwijze van presidium het beste past voor iedereen. 

Actie: De griffie inventariseert de mogelijkheden voor andere vergadermoment 
presidium. 

- Verzoek om formatie niet te laten samenvallen met het vastgestelde 
inwerkprogramma. 

6. Sluiting
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